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Ujabb kii lesöpörtök javítják 
Szeged vízellátását 

A város vezetése nagy gon-
dot fordít Szeged vízellátá-
sának javítására, a rohamo-
san növekvő vízigények le-
hetőség szerinti legjobb ki-
elégítésére. A lakosság, a kü-
lönféle intézmények, vala-
mint 

az ipari üzemek sok vizet 

Dorozsmai őrt. hogy a vizet egész éven 

megépül a gerincvezeték, tése — a tervek szerint — 
hogy a vizet így továbbít- 1970-ig befejeződik, 
sák a nagykörúti elosztó- A vízszolgáltatásban nagy 
rendszerbe. gond az öreg. avult hálózat, 

A hármas vízműnél jövőre amelynek a korszerűsítése az 
sorra kerülő munkákra 12 anyagi lehetőségeknek meg-
millió forintot fordítanak. felelően napirenden voit és 

Egy másik újabb vízimű napirenden marad. Az avult 
használnak s entak 'hírt* megvalósításának előkészítő, hálózat teszi szükségessé, ép-

feladat ™ g a l a ^ z ó munkálatai is Pen a közegészség védelmé-
A vízszolgáitatásban is igen megkezdetek a Dorozs • 
íelentős az előrehaladás N5 u t t ö 1 északra. Az ide terve- a t kiorozzak. 
t £ ^ t S r e T taeiőtt 8 l e e n d ő 5-ös számú A víztermelés növekedése 
1 9 5 8 - b a n ^ S ű v e k S vízmű első kútcsoportjának megteremti annak lehető-
k e t 14 e z J köbméter rtrot ö t k ú t l a elkészült, s hogy kiterjesszék a 
szolgáltattad s ^ t a á r a ezek a beruházási program magasnyomású vízszolgál-

magaOTyomású * * * * * * * alapozzák meg. * * * * ú l a b b örületekre 
víztemSró tűé* » 2 4 e t a r A kútcsoport vízhozama na- fovore magasnyomású vizet 
k ö b S t i pooként 9 ezer 500 köbmé- kap Ságván telep, Mihályte-

A városon kívül » h„da t e r- E**"51 a küiső-nvugati lek. Alsóváros egy része, Fo. 
p e ^ taűőTmeíttL ötha * A®*nyutati iparöv^e- dortetep és Gedó egy rróze, 
^ k S b ^ n ^ k m i n í ett tekbe települt üzemek mint- valamint Istvántelep, 
már jelentettük is — koráb- háromezer köbmétert 
ban új vízmű építését kezd- í f ^ f ^ 3 ^ f e l ^ . .P 0 1 ^"}®' 
ték meg. Az itt épülő hár- utt.61 ^ k r a épulo UJ v í z " 

M. S. 

Szegedre érkezett 
a Svéd Kommunista Párt 

küEdöttsége 
A Svéd Kommunista Párt 

háromtagú küldöttsége — 
amely az MSZMP Központi 
Bizottságának meghívására 
tartózkodik hazánkban — 
tegnap, kedden délután 5 
órakor Nagy Lászlónak, az 
MSZMP Központi Bizottsága 
külügyi osztálya munkatár-
sának társaságában Szgedre 
érkezett A küldöttséget Bror 
Engström, a Svéd Kommu-
nista Párt Politikai Bizott-
ságának tagja vezeti. A kül-
döttség tagjai: Olaf Nilsson, 
a Svéd Kommunista Párt 
Központi Bizottságának tag-
ja, és Kari Lund, a Ny Dag 
című svéd lap szerkesztője. 

A delegációt a megyei 
pártbizottságon Győri Imre, 

1AJ1V l í rog , X rz. Ibb CUUJtf l ldL- . , - , 
mas vízműnél — közölték a m Ű meglevő kutjainak 
városi tanács építési és köz- Y4 4 ü tcá-n 

lékedési osztálván — csatlakoztatják a Terez 
már két kútcsoport nvolc u t c a Í v á r o s í vizvezeték-rend-
kúttaí készen van. szerhez 

Az első kútcsoport öt kúttal A z 

még a nyáron belépett a ter- ^csoportjainak belepesevel 
melésbe. A második kűtato- K>vore az elso negyedevben, 
port három kútja is elké- v a g y 3 2 1 k o v e t o e ! n 

szült, a közülük egy szép- naponként a város eltátá-
temberben kezdte a terme- sára 35 ezer köbméterre 
lést. A harmadik kűtosoport emelkedik a víztermelés. 
telepítése folyamatban van. „ , , , , , 

* • \ Ez a jelenlegi víztermelés-
Az epülő új hármas vizmu h e z v ^ ^ t v a 70 százalé-
uzembe lepett kutjai most k emelkedést jelent A 
naponta ötezer kobmeter v í z m ű ^ j e s j ^ p p 
vizet szolgáltatnak. 

A három kútcsoport — a 
tervek szerint — valameny-
nyi már telepített kútjával 
1965 első negyedében csat-
lakozik a városj hálózathoz 
A teljes értékű üzemeltetés-
sel a vízszolgáltatás újabb 
ötezer köbméterrel növeke-
dik. 

Az öt hal mj vízműnél! ter-
mészetesen az elkövetkezen-
dő esztendőkben 

korszerű szivattyúrendszer, 
gépház is létesül. 

Addig is azonban a kutak 
ltozamának felhasználásáért 
ideiglenes szivattyúegységek 
állnak munkába. Jövőre to-
vább folytatják a hármas 
vízmű építését. Három, 
egyenként háromezer köb-
méteres mélyszintű tározók 
épülnek. A kutak tói gravitá-
ciós úton továbbítják a vi-
zet a tározókba. 

Jövőre a vízmű negyedik 
fcútcsoportja három kútjá-
nak a telepítését is elvég-
zik. A negyedik kútcsoport 
•— az előzetes számítások 
szerint — naponként 3 ezer 
500 köbméter vizet biztosít. 
A hármas vízműtől az ösz 
Utcán át 

Miért tiibb a baleset? 
Tanácskozás a közúti forgalombiztonságról 

Kedden a Közlekedéstudo- A megnyitó után Koller 
mányi Egyesület rendezésé- Sándor adjunktus tartott elő-
ben kétnapos tanácskozás adást. Elmondta, hogy a 
kezdődött, amelyen a szak- közúti balesteik száma 1963-
emberek megvitatják a köz- ban 1962-höz viszonyítva — 
úti forgalombiztonság idő- 38 százalékká! növekedett, s 
szerű kérdéseit A konferen- 1964 első felében 34 száza-
dát Rödönyi Károly közle- lékkai volt több közúti bal-
kedés- és postaügyi minisz- eset, mint 1963 hasonló idő-
terhelyettes, a MÁV vezér- szakában. A balesetek leg-
igazgatója, az egyesület fő- nagyobb része a hibás em-
titkára nyitotta meg. 

a megyei pártbizottság első 
titkára, Török László, a me-
gyei tanács vb elnöke, Siklós 
János, a megyei pártbizott-
ság titkára, Perjési László, a 
Szeged városi pártbizottság 
első titkára. Juhász József, 
az SZMT vezető titkára és 
dr. Biczó György, a szege-
di városi tanács vb elnöke 
fogadta. A köszöntő szavak 
után Győri Imre részletes tá-
jékoztatót adott Csongrád 
megye fejlődéséről, politikai, 
gazdasági ás kulturális éle-
téről. 

A tájékoztató után a Svéd 
Kommunista Párt küldöttsé-
ge tagjainak kérdéseire vá-
laszoltak a megye és a vá-
ros vezetői. A szívélyes elv-
társi, baráti eszmecsere után 
a vendégek megtekintették 
a megyei tanácsháza épüle-
tét. 

Ülést tartoU a K G S T 
könnyűipari 

állandó oizotisága 
November 11-től 16-ig 

Prágában tartotta 3. ülés-
szakát a KGST könnyűipari 
állandó bizottsága. A tanács-
kozáson részt vettek Bulgá-
ria, Csehszlovákia. Lengyel-
ország, Magyarország, Mon-
gólia, az NDK, Románia és 
a Szovjetunió küldöttségei. 
Megfigyelőkkel képviseltette 
magát a Kínai Népköztár-
saság, a Kubai Köztársaság, 
a Koreai Népi Demokratikus 
Köztársaság és a Vietnami 
Demokratikus Köztársaság 

Az állandó bizottság meg-
tárgyalta az 1966—70-es 
évekre szóló gazdasági 
együttműködés kérdéseit, va-
lamint az 1963—1964-es évek-
ben végzett munkát a köny-
nyűipar területén. Megálla-
podtak. abban, hogy nagy 
figyelmet fordítanak a mű-
szaki-tudományos együttmű-
ködésre a textilipar, a ruhá-
zati ipar, valamint a papír-
és feldolgozóipar területén. » 

A KGST könnyűipari ál-
landó bizottságának üléssza-
kán részt vevő magyar kül-
döttség, amelyet Nagy Jó-
zsefné, könnyűipari minisz-
ter vezetett, kedden vissza-
utazott Budanestre. (MTI) 
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Teljesen átépítik 
a volt Verseny Áruházat 

Sok olvasónknak feltűnt, sítás értelmében külön női, 
hogy a szegediek egyik ked- férfi és gyermek fehérnemű 
venc áruháza, a Verseny és kötöttáru osztályt nyitnak. 
Áruház korszerűsítése sokáig A tervezők gondoltak a bol-
tart. Kérdésükre a városi ti dolgozókra is és részükre 
tanács kereskedelmi osztá- a második szinten a korsze-
lyának előadójától a követ-
kezőket tudtuk meg: 

— A volt Verseny Áruhá-
zat teljesen átépítjük. A z 
eddigi egyszintes korszerűt-
len épületből kétszintes mo-
dern áruházat alakít ki a 
Csongrád megyei Állami 
Építőipari Vállalat. A mun-
kálatok, sajnos, ezért igen 
elhúzódnak, s valószínűleg 
csak január első napjaiban 
kerülhet sor a versenyáruda 
helyén egy új bolt megnyi-
tására. 

A januárban megnyíló ru-
házati bolt az Aranypók ne-
vet kapja, önkiszolgáló rend-
szerrel működik és több osz-
tályra tagozódik. A szako-

rű raktár és áruátvevő hely, 
öltözőt, tusolót építetnek. 

béri magatartásra vezethető 
vissza. Ezért szükséges mind 
a gyalogosok, mind a gép-
járművezetők folyamatos és 
alapos oktatása. 

A vitaindító előadás után 
szakemberek számoltak be 
a balesetek okainak felderí-
tésével kapcsolatos eddigi 
tapasztalatokról. A délutáni 
órákban több felszólalás 
hangzott el arról, hogy a 
rendőrség hogyan segíti jobb 
forgalomszervezéssel a bal-
esetek megelőzését. A kon-
ferencia szerdán folytatja 
munkáját. (MTI) 

ISagv érdeklődés 
a földművesszövetkezeti taggyűlések 

iránt ^ 
A körzeti földművesszö- háza lakossága is. A föld-

vetkerotekben immár hetek művesszövetkezeti tagok 10 
óta zajlanak a taggyűlések, ezer forint értékű társadal-
A földművesszövetkezeti ta- mi munkával járultak hozzá 
gok mindenütt nagy érdek- az egyik régi már korszerűt-
lődéssel figyelik földműves- len üzlet felújításához és 
szövetkezeteik háromnegyed- megnagyobbításához. 
éves gazdálkodásának ered-
ményeit és sok hasznos ta-
náccsal szolgálnak az év vé-
géig hátralevő feladatok 
megoldásához. 

Kiskundorozsmán a föld-

A tagértekezletek decem-
ber 10-ig befejeződnek a já-
rásban, s ezután az éwégi 
zárszámadásokra és leltáro-
zásokra készülnek az igaz-

művesszövetkezeti tagérte- gatóságok. Az idén elért 
keziet alkalmával új üzletet összeredményeket januárban 
avattak. A tagság segítségé- ismét taggyűléseken, értekez-
vel korszerű szaküzlethez leteken vitatja meg a föld-
gutott nemrégiben Kübek- művesszövetkezeti tagság 

Egy mozdulatra...koliimkba öntötték a folyé-
kony, nyers acclt és az öntecsekből meleg eljárással 
táblalemezt, vagy szalagot hengereltek Már az eredeti 
tervekben is szerepelt és 1960-ban megkezdték a Dunai 
Vasmű új üzemrészének, a Hideghengerműnek kivitele-
zését. Teljes előkészítése és berendezése 1700 millió fo-
rintba került. A reális tervek szerint a Hideghengermű 
beruházási költsége öt év alatt megtérül. Népgazda-
sági jelentőségét talán az bizonyítja legjobban, hogy 
olyan termékeket gyártanak majd segítségével, melye-
ket eddig importálni kellett. Már áll a hatalmas gép-
óriások egy része. A képen: Kiss Tiborné kormányállás-
kczelő egy mozdulatára megindul vagy megáll a hatal-

mas gépmonstrum 

Szíriai—izraeli összetűzés 
a Biztonsági Tanács elolt 

Wiisnn beszéde 
Az izraeli—szíriai tűzszünetj vonal mentén november 

13-án kirobbant fegyveres összetűzés kérdését tárgyalta a 
Biztonsági Tanács. Az ülésen határozat nem született, a 
tárgyalást akkor folytatják, amikor a Biztonsági Tanács 
megkapja az ENSZ palesztinai fegyverszüneti bizottsá-
gának jelentését, 

Harold Wilson angol miniszterelnök hétfőn este beszé-
det mondott a londoni főpolgármester hagyományos ban-
ketjén. Az új miniszterelnök beszédében első ízben fog-
lalkozott külpolitikai kérdésekkel azóta, hogy a választá-
sok eredményeképpen munkáspárti kormány alakult 
Angliában. 

(Tudósítások a 2. oldalon.) 

ae Laoszból érkezett leg- meg. Elsősorban Anglia 15 
újabb jelentések szerint az százalékos importvám-emelé-
utóbbi időben kiéleződött a se került terítékre. A minisz-
helyzet, úgyszólván az egész teri tanács meglehetősen kri-

tikusan fogadta az angol lé-
pést. A gazdasági vitával be 
is fejeződött a miniszteri ta-
nács ülésszaka. Közös közle-
ményt nem adtak ki. 

országban harcok bontakoz-
tak ki. Szufanuvong herceg, a 
laoszi nemzeti egységkor-
mány miniszterelnök-helyet-
tese nyilatkozatot tett közzé, 
amelyben felhívja a figyel-
met arra, hogy a jobboldali 
fegyveres erők Közép- és 
Dél-Laoszban nagyszabású 

A nyugat-berlini Kong-
resshalleban befejeződtek a 
4 német—amerikai konferen-

katonai támadást indítottak c i a tanácskozását. Bár a kon-
és ezáltal súlyos helyzetet te- ferencia most szokatlanul 
remtettek. Szufanuvong nyl- hosszú ideig — négy napig 
latkozata rámutat, hogy a tá- ul-ezett, a tanácskozások 
madások megélénkülése ösz- m e g i s sovány ered-
szefüggésben van a dél-viet- m é n T !yel végződték. A záró-
nami fejleményekkel. közlemény csupán a nyugat-

nemet—amerikai kapcsolatok 
4t» Bonnban kedden folyta- területén foglal állást, hang-

tódott a Nyugat-Európai Unió súlyozva, hogy az Atlanti 
miniszteri tanácsának érte- b e I ü ' Y L k f U m f ' 
, , . . . , . . lviteni a Nyugat-Németország 
kezlete. A tanács ezúttal gaz- ^ a z Egyosült Államok kap-
dasági kérdéseket vitatott csolatait. 

. K ü l p o l i t i k a + N a p i ö s s z e f o s l a l ó + 

Az SZMT elnökségének ülése 
Tegnap délelőtt ülést tar-

tott a Szakszervezetek Me-
gyei Tanácsának elnöksége. 
Megvitatta a tanácsi helyi-
ipari vállalatok szocialista 
munkaversenyének problé-
máit. A téma előadója Ju-
hász Nagy Antal, az SZMT 
közgazdasági 
vezetője volt. 

titkára tájékoztatót adott a 
cigánylakosság egészségügyi 
helyzetének javításával ösz-
szefüggő szakszervezeti fel-
adatok végrehajtásáról. Ez-
után Szolnoki László, az 
SZMT vezető könyvelője és 
Bozóki László, az SZMT 

bizottságának számvizsgáló bizottságának 
Az ülés má- elnöke számolt be az SZMT 

sodik napirendjén Németh és megyei bizottságok 1964 
Ferenc, az Orvos-Egészség- évi gazdálkodásának tapasz-

4 ügyi Szakszervezet megbízott talatairóL 


